



**MALAYSIA STEEL AND METAL DISTRIBUTORS' ASSOCIATION**  
**PERSATUAN PENIAGA BESI DAN LOGAM MALAYSIA**  
马来西亚钢材五金商会 (ROS No. PPP/WKL 0017/49)

---

日期：2020年4月10日  
编号：MSMDA/Covid19/2020-3

## **紧急通告**

首相丹斯里慕尤丁刚刚宣布，基于国内的新型冠状病毒疫情还是严重，政府决定将“行动管制”再延长2周至28/04/2020。

有鉴于此，本会促请所有会员遵从指示！其他细节，有待政策明朗化后另行通知。

敬请留在家中，避免近距离接触，外出或聚会，共同抗疫。

马来西亚钢材五金商会 秘书处 敬启

## **Notice- Urgent**

Our Ref : 30/04/2020  
Date : MSMDA/Covid19/2020-3

Tan Sri Muhyiddin, our Prime Minister has just announced that the Movement Control Order (MCO) will be extended for another 14 days until 28/04/2020 due to cases of Covid-19 infection still persist.

Therefore, the association urged all members to abide by the directive.

All other relevant issues will be notified once it has been confirmed.

Stay at home and avoiding short distant contact and the crowd. Hand in hand we defeat the Covid-19.

The Secretariate  
MSMDA